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Bakgrund

Styret har efter visst övervägande kommit fram till att Dragos behöver en häst, men anser att motionen
behöver en del förändringar. Till exempel s̊a anser vi att invalet bör ske under invalsmötet lp3, och att
det bör förtydligas hur mycket pengar som f̊ar läggas p̊a en häst (och var dessa ska komma ifr̊an).

Yrkande

att motionen ändras s̊a att invalet sker under mötet läsperiod 3.

att en budget p̊a 200kr för inköp tas ur posten för framtida motioner.

att stallmästaren åläggs att köpa hästen.

1


